
RADA GMINY
w Goleszowie

Uchwała nr XV/134/00
Rady Gminyw Goleszowie
zdniaZ$ sĘcznia 2000r.

w sprawie: przyjęcia sprawozdai z dńńa|ności komisji Rady Gminy w Goleszowie w
1999r.

Na podstawie art.2l ust.3 Ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorzątlzie gminnym
( tekst jedn. Dz.U. Nr |3 poz. 74 z |996r. z późn.nrl.) oraz $ 28 pkt.3 Regulaminu Rady
Gminy w Golevowie stanowiącego zał. nr 3 do Satutu Gminy' Rada Gminy w Goleszowie

uchwala

$r

prĄąć pnedłożone Radzie Gminy sprawozdania z działalności w l999r., stanowiące załącznk
nr |,2,3,4 do niniejszej uchwĄ, następujących komisji Rady:
l) sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego Gminy
2) sprawozdanie Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska
3) sprawozdanie Komisji oświaĘ, Kultury i Sportu
4) sprawozdanie Komisji Zdrowia i opieki Społecznej

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

$2



załącznik nr l
do Uchwały nr xv/l34l00

Rady Gminy w Golevowie
z dnia 25 stycznia 2000r.

Sprawozdanie
z działalności Komisji Roałoju Gospodar'czego Gminy w 1999r.

Komisja Rozwoju Gospodarczego Gminy powołana została Uchwatą nr IV8/98 Rady Gminy w
Goleszowie z dnia l0 listopada 1998r.
Zakes działania Komisji obejmuje następujące sprawy:
- opiniowanie projektu budzetu,
- opiniowanie sprawozdań z wykonańa budżetu,
- opińowanie wniosków do planu zagospodarowania przestrzennego gminy,
- opiniowanie w sprawach dróg gminnycĘ zaopatrzenia w wodę i kana|izację,
- opiniowanie przebiegu inwestycji gminnycĘ
- opiniowanie w sprawach porządku publicznego i ochrony przeciwpożarowej oraz inne

-. z|econe zadania przez Radę Gminy,
- gospodarki mieszkaniowej.
W roku 1999 Komisja odbyła 15 posiedzeń realizując powyższe zadana'
Frekwencja na posiedzeniach wahała się od ó.10 człoŃów, co daje średnio _ 8 członków cli
80%. Największa ilość nieobecności na posiedzeńach Komisji to 7, następna to 6i 5 razy.
W posiedzeniach Komisji udział brali:
- Wójt Gminy - 6 razy
- Z-ca wójta Gminy _ 2 razy
- Skarbnik Gminy - 6 razy
- Przewodniczący Rady Gminy _ 10 razy
- Kierownik GSD - 6 raq,
- Dyrektor GOK - 2 razy,
- Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicmel - 7 nz,
- Kierownik ZGMiK - I raz.
- Kierownik Referatu Rolnictwa - I raz.
- SŃysi wsi _ po l razie
a ponadto Dyreltor GZo, dyre|<torzy niektórych szkoł podstawowych oraz 3 irne osoby w
związku z omawianą tematyką.
Caerokrotnie przeprowadzono posiedzenia z innymi Komisjami zajmując się wspólną
problematykę:
- z Komisją Rolńctwa i ochrony Srodowiska (26. 03,99,15.06'99,2|.09.99)
- z Komisją oświaty, Kultury i Sportu w dniu 14.05.l999r.

Komisja w okresie 1999 roku wydała 23 opinie w następujących sprawach:
- budżetu - 4
- inwestycji - 2
- porządku publicznego _ l
- dróg gminnych _ 6
- wydania pozytywnej opinii do proporycji Zarządu o zrrrianach w p|anie dochodów i
wydatków budżetu - 8

- zaopatrzerua gnllny w wodę, stanu kanalizacji i ocryszczaLru ścieków _ l
- gospodarki mieszkaniowej - 1



W tym samym okresie sformŃowda 5 wniosków w związku z omawiarrą problematyĘ na
swych posiedzeniach i dokonda 8 wĘi lokalnych na prowadzonych inwestycjach i drogach

Jak w./nika z powyższego zestawienią tematyka posiedzeń przewlała Ńę głównie wokoł
spraw zwią.za'nych z:
- utrzymaniem i remontami dró&
- opiniowaniem w sprawach budżetr1
- prowadzonymi inwestycjami i remontami obiektów gminryich.
Tematy omawianych zagadnień opisane są w protokołaoh z posiedzeń Komisji Rozwoju
Gospodarczego Gminy.
Komisja dziękuje Zarządovi Gminy za zorganizowanie rł,yjazdów związmych z prznflądem
dróg oraz inwesĘcji gninnych.
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za|ęznkrl2
do Uchwały ff Xv/l34l00
Rady Gminy w Golevowie
z dnia 25 śtycznia 2000r.

Sprawozdanie z działalności Komisji Ro|nictwa
i Ochrony Środowiska za rók 1999..

W dniu l0 listopada l998r. uchwałą Rady Gminy powołano Komisję Rolnictwa i ochrony
Srodowiska w następuj ącym składzie:
p.Kronhold Ireną p.Sikora Radosław, p. Stanieczek Karol, p.Śfiwka Dariusą p.Wacławik
Zbigieuł, p.Malec lózef oraz2 cźoltków spoza Rady p.odias Henryk i Krużołek Edward.
Sprawa dotycząca uczestnictwa członków w posiedzeniach wyglądała następująco:
3 członków było nieobecnych po l razie,
1 członek był nieobecny 2 razy,
l członek był ńeobecny 3 razy.
Wszystkie nieobecności zostaty usprawiedliwione.
W okresie sprawozdawczym odbyło się 6 posiedzeń na które zawsze zapraszarlo
Przewodniczącego Rady Gminy, wójta lub jego Zastępcę oraz kierownika referatu
zvńęmego z omawianymi tematami.
Komisja zajmowała się przede wszystkim problemami zwiąpanymi z ochroną środowiska oraz
analizą obecnej sytuacji w rolńctwie.
Ze wzgJędu na to, że szereg tematów było zb|izonych z tematyką posiedzeń Komisji Rozwoju
Gospodarczego Gminy, odbyty się 3 wspólne posiedzenia, na których między innymi
zajmowaliśmy się przebiegiem prac rekultywacyjnych na terenie byłej Marglowni użykowanej
przez z*ład Teksid Poland _ odlewnia Żeliwa w Skoczowie oraz |ikwidacją wylewiska w
Kisielowie eksploatowanego przez firmę skotan ze Skoczowa.
obie komisje interesowĄ się terenem po byłej cementowni, której właścicielem jest Agencja
Własności Rolnej Skarbu Panstwa.
Komisja Rolnictwa i ochrony Środowiska przeprowadziła spotkanie z przedstawicielami
Rejonowego ośrodka Doradawa Rolniczego w Cieszynie, delegatami Sląskiej Izby Rolniczej
oraz Koł PszczelarskicĘ Koł Łowieckich działających na terenie gniny a dotowanych z
budżetu gminy.
odbyło się talcże spotkanie z kierownikiem oddziału ochrony SrodowisĘ Ro|nictwa i
Leśńctwa Starostwa Powiatowego w Cieszynie. Tematem tego posiedzenia była ochrona
środowiska na szczeblu gmina-powiat.
Na swych posiedzeniach komisja talcże zajmowńa się stanem zaopatrzerua w wodę,
kanalizację, oczyszczariem ścieków, unieszkodliwianiem odpadów komuna|nych i stanem
likwidacji dzikich wysypisk.
Komisja na swoich posiedzeniach wydała szereg opinii oraz wniosków dotyczących ochrony
środowiska i rolnictwa na tereńe naszej gminy.
W sprawozdańu tym tematyka posiedzeń została przedstawiona ogólnie, zaś szczegółowe
odzwierciedlenie pracy Komisji jest opisane w protokołach sporządzanych na kazdym
posiedzeniu przez p.Dagrnarę Zabńską za co jej serdecznie dziękuję.

CzĄCy



Załącznik nr 3
do Uchwały nr XV/134/00
Rady Gminy w Golevowie
z dnta25 styczrna 2000t.

Komisja oświaty' Kultury i Sportu działająca na podstawie UchwaĘ nr IVl0/98 Rady Gminy
w Goleszowie w skladzie: Binek Helena' Bojda Stanisłmi, cołyszny Dariusz, Mąchalica Jąnusz,
Morys Jan, Pala Edleard, Stanieczek Karo!, Szalbot Jerryl, Michałek Czesłav,, Sunieczek Paweł
odbyła w 1999 roku 10 posiedzeń.

Frekwencja na dotychczas odbytych posiedzeniach wynosiła 90,9 oż.
Posiedzenia Komisji odbywały się zgodłie z zalożonym harmonogramem przedstawionym

w planie pracy. We wszystkich posiedzeniach uczestniczył Przewodniczący Rady Gminy
mgr inż. Jarrusz Gabryś, w niektórych uczestniczyli Wójt Gminy - mgr inż. Jan Sztwiertnia,
Z - ca Wójta Gminy . mgr inż. Bogusława Podżorska' Z zadowo|eniem na|eży przyjąc fat:., że
w posiedzeniach uczestniczyli także wszyscy zapraszani goście-

Jedno z posiedzeń komisji było posiedzeniem r,łyjazdowym _ komisja gościła w placówkach
oświatowych gminy.

odbyto także dwa posiedzenia wspó|ne _ jedno wspólnie z Komisją Zdrowia i opieki
Społecznej, drugie wpólnie z Komisją Rozwoju Gospodarczego.

Na posiedzeniach omawiano i przedstawiano wnioski doĘczące spraw oświaty' kultury i sportu .
Wiele miejsca poświęcano wprowadzanej w życie reformie oświatowej. Na 2 posiedzeniu Komisji
zapoznato się z głównymi założeniami reformy, zaletami, niebezpieczeństwami i moz|iwymi trud-
nościami. Wśród zaproszonych, była pani Edukator z Wojewódzkiego ośrodka Metodycznęo _
mgr Maria Kawik oraz przedstawiciel delegatury Kuratorium oświaty - mgr Henryk Prochaczek.
Sprawy oświaty byĘ omawiane na kazdym posiedzeniu - zarówno w związku z wprowadzanymi
zmiałami, jak i ze sprawami bieĄcymi. Szeroko omówiono sprawy zr,viązane ze stanem zdrowot-
ności w szkołach i przedszkolach. Komisja zajmowała się też analizą demograficzną w świetle
perspel$y${ i prognoz oświatowych wg ilości urodzeń na przestrzani |at 1986 _ 1998, w poszcze-
gólnych miejscowościach Gminy Goleszów z uwzględnieniem istniejących obwodów szkolnych.
Ww kwestie ro zpatry.wano ta|{że pod kątem budowy gimnazjum i ilości tworzonych w nim
oddziałów. opiniowano kandydatów na dyrektora gimnazjum.
Zapoznana się też z ar,a|iząilości dzieci w przedszkolach na przestrzeni ostatnich trzech lat' oraz
poznano stosunek liczby urodzerr do ilości &ieci korzystających z przedszkola'

Wiele uwagi poświęcano także sprawom sportu w szkołach oraz w klubach sportowych.
Spotkano się z prezesami wszystkicb klubów działających na terenie naszĄ gminy, atak)rc
z nauczycielami organizującymi sport iY szkołach. omawiano głórvnie sprawy dotyczące koordy-
nacji działań w zakresie sporfu, zastanawiano się także nad poprawą funkcjonowania klubólt'
dotowanych z budżetu gminy. Zapoznalvano się z zakesem prac inwestycyjnych prowadzonych
w niektórych klubach. Członkowie komisji przyst@ili takzo do organizacji imprezy masowej jaką
miał być I Ratuszo*y Rajd Rowerowy. Z uwagi na brak zgody ze strony Policji na przęrowa-
dzanie imprezy w wyznaczonym terminie, postanowiono rajd zotganizotvać wiosną 2000 r.

Na posiedzeniach omawiano także spra.try kultury . Zapoznatvano się zarówno z inwestycjami
prowadzonymi w tym zakresie _ głównie remontem GoK-u, jak i bieżącą działalnością dotyczącą
przeprowadzanych imprez' działalnością zespołów, kołek zainteresowań i sekcji'
Zapoznano się z przeprowadzeniem Przeglądu Dorobku Kulturalnego Gminy ToN '99.

omawiano tęż działalność biblioteki, zapozłąno się z analizą ilości czytelników w gminie i
wykorzystaniem przyznawanych środków z budżetu na bieĘcą działalność.

Komisja w trakcie swej działalności wysuwała szereg wniosków i propozycji, ktore zat.varte są
w protokołach z posiedzeń komisji. Większość wysuwanych wniosków zostda przyj ęta przez
Zalząś' Gminy i nea|izowana

Na ostatnim posiedzeniu w 1999 r. zostd opracowany plan pracy komisji na 2000
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SPRAWOZDANIE
z działalności KomĘi Zdrowia i opieki Społecznej w 1999r.

W 1999r. Komisja Zdrowia i opieki Społecznej działała w składzie:

l. Paździora Karo|
2. Binek Helena
3. Czudek Anna
4. Gołyszny Dariusz
5. Krzywoń Adam
6. Damiec Sławomir
7. ZertkaKarol

- przewodniczący
- z-ca przewodniczącego
- członek komisji
- członek komisji
- członek komisji
- cżonek komisji spoza Rady
- członek komisji spoza Bady

W okresie sprawozdawczym Komisja odbyta, w oparciu o plany pracy Komisji na I i II
póhocze |999r. _ 8 spotkan.
Większość posiedzeń odbyła się w sa|i posiedzeń Urzędu Gminy. Jedno posiedzenie było
wyjazdowe - sprawdzono wtedy aktualne stany sanitariatów w przedszko|ach naszej Gminy.
Tematyka zebrań w więkwości zltiązana była ze sprawami szeroko pojętej opieki społecznej,
stanem zdrowia społeczeństwą stanem zdrowia dzieci i młodziezry, stale wzrastającym
poziomem alkoholizmu wśród dorosłych ' rnłodzieĘ i dzieci oraz problemem narkotyków.
omówiono również sprawy zwią,zane z fuŃcjonowaniem służby zdrowia, konkretnie
ośrodków zdrowia w Goleszowie i Puńcowie, po wprowadzeniu reformy służby zdrowia.
Każdorazowo zapraszaio na posiedzenia gości, którymi były osoby zlłięane z danym
tematem i problemerq a jednocześnie odpowiedzialne za ich rozwiązywanie w naszej gminie'
Posiedzenia Komisji kończono podejmowaniem wniosków, które wraz z protokołami z
zebrań kierowano do Zuządu Gminy oraz Przewodniczącego Rady Gminy.
Frekwencja na posiedzeniach Komisji Zdrowia i opieki Społecznej w 1999r. wyniosła 96,4%.

CZĄcy


